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Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Plzeňského kraje   
Zápis ze 17. zasedání dne 22. 5. 2023  
 
  

 
Prezence 
 
Přítomni předseda: 

Bc. Karel Pressl 
 
členové:  
doc. MUDr. Milada Emmerová, CSc.  
MUDr. Kamal Farhan 
Mgr. Miloslava Rutová  
MUDr. Stanislava Stupková 
MUDr. Jiří Šedivý  
 
 

Omluveni JUDr. Ondřej Dostál  
Ing. Marianna Lang Gajanová  
MUDr. Richard Pikner, Ph.D. 
MUDr. Václav Šimánek, Ph.D. 
 
 
 

Hosté Mgr. Jan Karásek-  vedoucí Odboru zdravotnictví, KÚPK 
Ing. Martin Grolmus- předseda jednatelů, Nemocnice Horažďovice 
MUDr. Hana Veselovská- primářka, Nemocnice Horažďovice 
Ing. Zdeněk Švanda- předseda představenstva, Rokycanská 
nemocnice 
Ing. Ondřej Provalil, MBA- člen představenstva odpovědný za 
ekonomiku a provoz, Klatovská nemocnice 
Jan Látka - předseda Výboru pro kulturu, památkovou péči a 
cestovní ruch, PK 
Bc. Mgr. František Kamil Šefl- předseda Výboru pro legislativu, 
bezpečnost a záchranný systém, PK 
 

Na vědomí Odbor kancelář ředitele KÚPK – kopie prezenční listiny 
 
 
 

 
Číslo zasedání 

 
17 

Datum konání  22. 5. 2023 – 15:00 hod. 
Místo konání  Nemocnice následné péče Horažďovice 
Zapisovatel Šárka Batková, M.Ec. 
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Program 
  
15:00- 15:45 Prohlídka nemocnice  
15:45 Zasedání dle programu:  
 

1. Zahájení, úvodní formality 
2. Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání Výboru pro zdravotnictví ZPK 
3. Projednání bodů zdravotnické oblasti navržených do nadcházejícího 

Zastupitelstva PK - Poskytnutí dotací v rámci dotačního programu „Podpora 

domácí hospicové péče v Plzeňském kraji 2023“  
4. Aktuální záležitosti v oblasti zdravotnictví 
5. Různé, diskuze, závěr 

 
 

Zápis z jednání 
 
Číslo Text 

1.  

Zahájení a úvodní formality 

Předseda výboru Bc. Karel Pressl přivítal přítomné členy na 17. výjezdním 
jednání Výboru pro zdravotnictví ZPK, které bylo svoláno elektronickou 
pozvánkou dne 11. 5. 2023 a zahájil zasedání v 15:00. Zasedání proběhlo 
v zasedací místnosti Nemocnice následné péče Horažďovice. 

Předseda přivítal i přítomné hosty. Přítomnost hostů byla schválena. 
 
Ověřovatelem zápisu a usnesení byla zvolena MUDr. Stanislava Stupková, která 
s nominací souhlasila a výbor ji schválil. 
 
Bylo přítomno 6 členů, výbor je usnášeníschopný.  

Předseda do plánovaného programu zasedání přidal projednání předem 
zaslaného podkladového materiálu Pověření poskytováním zdravotních služeb 
jako služeb obecného hospodářského zájmu (SOHZ) a uzavření smlouvy o 
poskytování SOHZ – EUC Klinika Plzeň s.r.o, který byl zařazen do bodu číslo 3. 
Tento materiál bude předložen Radě Plzeňského kraje dne 29. 5. 2023 a 
následně Zastupitelstvu Plzeňského kraje dne 12. 6. 2023.  
 
Zároveň vůči zaslanému programu prohodil pořadí zasedání a exkurze 
nemocnice- exkurze proběhne až po řádném zasedání. 
 
Doplněný návrh programu jednání byl schválen. 
 

2.  

 
Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání Výboru pro zdravotnictví 

ZPK  
 
Předseda uvedl, že členům byl zápis a usnesení z 16. zasedání poslán e-mailem 
a dotázal se, zda jsou k němu nějaké připomínky. Zápis byl bez připomínek. 
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3.  

 
Projednání bodů zdravotnické oblasti navržených do nadcházejícího 

Zastupitelstva PK  
 

 Poskytnutí dotací v rámci dotačního programu „Podpora domácí hospicové 

péče v Plzeňském kraji 2023“  
 

Materiál k tomuto bodu byl členům výboru zaslán předem emailem. 
Předseda požádal Mgr. Jana Karáska, aby členy seznámil s tímto bodem. 
Mgr. Karásek seznámil členy výboru s detaily žádosti, o kterou požádali tři 
subjekty. Dotace ve výši 40.500,- pro Hospic sv. Jana N. Neumanna, o.p.s. byla 
již přidělena, zbylé dvě budou předmětem schvalování červnovým ZPK. Výbor 
doporučuje ZPK tyto dotace přidělit v požadované výši. 
 
Bylo přijato usnesení 53/23.  
 

 Pověření poskytováním zdravotních služeb jako služeb obecného 
hospodářského zájmu (SOHZ) a uzavření smlouvy o poskytování SOHZ – 
EUC Klinika Plzeň s.r.o. 
 

Materiál k tomuto bodu byl členům výboru zaslán předem emailem. 
Předseda požádal Mgr. Jana Karáska, aby členy seznámil s tímto bodem. 
Mgr. Karásek seznámil členy s detaily této žádosti- Společnost EUC Klinika Plzeň 
s.r.o. žádá PK o pověření poskytováním SOHZ, a to z důvodu splnění podmínek 
pro získání dotace z  IROP 2021 – 2027, 4. výzva IROP – Kybernetická 
bezpečnost. Jde o pověření bez platby na dobu 5 let. 
Předseda doplňuje, že stejným způsobem jsme před rokem pověřovali Privamed 
a Mulačovu nemocnici. 
MUDr. Šedivý se dotazuje, zda i před rokem šlo o pověření bez dotace. Mgr. 
Karásek souhlasí, také to bylo bezplatně. 
 
Bylo přijato usnesení 54/23.  
 

4.  

 
Aktuální záležitosti v oblasti zdravotnictví  
 
Mgr. Karásek informuje, že nemá žádné novinky z oblasti zdravotnictví. 
Ing. Švanda uvádí, že ani on k dnešnímu dni za nemocnice PK nic nového nemá. 
Stále trvá problém se zajištěním dětských lékařů, dětských pohotovostí a 
neonatologie. 
MUDr. Šedivý se dotazuje na návštěvu hejtmana v Sušické nemocnici. Předseda 
informuje členy, že proběhla schůzka se zaměstnanci nemocnice a byla snaha 
osvětlit situaci, jak je zamýšleno převzetí. Bylo zopakováno, že PK je připraven 
převzít nemocnici bezplatně a provozovat rozsah péče v návaznosti na  provedení 
analýzy. V tuto chvíli fungují ambulance a následná péče. Zaměstnanci byli 
ujištěni, že se s nimi počítá. Po této návštěvě proběhlo Zastupitelstvo města 
Sušice, dohoda nebyla dodržena, došlo k úpravám. Podařilo se nastavit usnesení 
tak, aby se na něm dalo dál stavět alespoň v rámci pracovní skupiny. Dnes mají 
být navrženi členové pracovní skupiny. Jde o pracovní skupinu bez politiků.   
V současnou chvíli je v nemocnici zaměstnáno stále 190 osob, každý měsíc je 
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placeno 6 mil. Kč na platech z rozpočtu, který je napojen na rozpočet města 
Sušice. 
Doc. Emmerová se dotazuje na darování nemocnice, zda darování je správné 
slovo. Ing. Švanda doplňuje, že se bavíme o technikáliích, jinak to dnes nejde 
napsat, neboť z toho plynou další závazky a komplikace. 
MUDr. Stupková se dotazuje na následující: 
1) nová nemocnice v Plané- Ing. Švanda odpovídá, že se řešil územní plán, 

myšleno jako LDN, paní starostka mluvila o nemocnici, to ale není průchozí, 
dle studie rozpočet kolem 0,5 miliardy Kč. Čeká se na změnu územního plánu, 
následuje stavební proces, i v případě dostatku financí by bylo hotovo nejprve 
za 5 let, tedy konec příštího volebního období. Jde o novou nemocnici na 
zelené louce, stávající budovu nelze vhodně zrekonstruovat.  

2) Plánuje se dlouhodobá péčí pro lidi středního věku- pád 35 letého z kola, po 
meningitidě? Je těžké je umístit. Primářka zodpovídá, že takovéto pacienty v 
Horažďovicích mají, péče je stejná. Není připravenost na sociální péči. 

 
Předseda poděkoval za diskuzi a tento bod ukončil. 
 

5.  

Prezentace Horažďovice 

Předseda předal slovo Ing. Grolmusovi, který vystoupil s krátkou prezentací 
seznamující členy výboru s Nemocnicí Horažďovice. 

Dotazy k této prezentaci nebyly. 

Předseda poděkoval Ing. Grolmusovi a tento bod ukončil.  

6.  

Různé, diskuze, závěr 

Příští setkání proběhne dne 26. 6. 2023 v budově KÚPK, zasedací místnosti č. 
326.  

Předseda všem poděkoval a ukončil jednání v 16:20.  

Následně proběhla exkurze nemocnice. 

 
Zápis byl vyhotoven dne 22. 5. 2023 – počet stran: 5, počet příloh: 1 
 
 
 
  Šárka Batková, M.Ec.             MUDr. Stanislava Stupková                      Bc. Karel Pressl 
 
 
 
 
.......................................................................................................................................... 
 zapisovatel  ověřovatel zápisu   předseda výboru  
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Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Plzeňského kraje   
Usnesení ze 17. zasedání dne 22. 5. 2023  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 Šárka Batková, M.Ec.                 MUDr. Stanislava Stupková                    Bc. Karel Pressl 
 
 
  
 
 
.....................................   .....................................  ........................................ 
       zapisovatel   ověřovatel zápisu         předseda výboru  
      

Číslo Text Stav 

53/23 

 
Výbor pro zdravotnictví ZPK souhlasí s poskytnutím dotace 
v rámci dotačního programu „Podpora domácí hospicové 
péče v Plzeňském kraji 2023“ a doporučuje ji Zastupitelstvu 
Plzeňského kraje schválit. 

Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

 
 

54/23 
Výbor pro zdravotnictví ZPK souhlasí s uzavřením smlouvy 
o poskytování SOHZ s EUC Klinika Plzeň, s.r.o. a 
doporučuje ji Zastupitelstvu Plzeňského kraje schválit. 

Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

 
 
 




